
 1 

Rada Miejska  
w Nowym Mieście Lubawskim 

 

P r o t o k ó ł  Nr XLIII/06 

z XLIII - ciej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 25 
kwietnia  2006 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16.00 , a zakończono o godz. 20.30. 
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych. 
Lista obecności radnych stanowi Zał. Nr 1 do protokołu. 
Obrady  prowadził  -   Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Chętnicki. 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
• Burmistrz Miasta                                          -   Lidia Grabowska 
• Z-ca Burmistrza                                            -   Józef Blank 
• Skarbnik Miejski                                           -  Maria Wróblewska 
• Adwokat                                                        -  Tomasz Kwiatkowski 
• Kierownik Referatu Budownictwa i Inwestycji  - Jan Kancidrowski 
• Kierownik  Referatu Organizacyjnego          -  Dariusz Sobaszkiewicz 
Zatwierdzony porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji.  

- złoŜenie ślubowania przez radnego. 
2.   Stwierdzenie guorum.  
3.   Wybór sekretarza obrad. 
4.   Przedstawienie porządku obrad . 
5.   Przyjęcie protokołu z XLII – ej sesji Rady Miejskiej . 
6.   Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  
7.   Interpelacje i wnioski radnych. 
8.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie do spółki Warmińsko – 
Mazurska Specjalna Strefa Ekonomiczna S.A. , 

b)  przystąpienia do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego miasta,  
c)  pozbawienia ul. Mszanowskiej kategorii drogi gminnej, 
d) sprzedaŜy lokali mieszkalnych  stanowiących własność Gminy Miejskiej dla    
    najemców, tj.  lokali nr 8 i 18 poł. w budynku przy ul. Działyńskich 19, 
e)  sprzedaŜy lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miejskiej dla najemców,  
     tj.  
     - lokalu nr 26 poł. w budynku przy ul. Szkolnej 2, 
     - lokalu nr 2 poł. w budynku przy ul. Tysiąclecia 15, 
     - lokalu nr 4 poł. w budynku przy ul. Tysiąclecia 18, 
     - lokalu nr 9 poł. w budynku przy ul. Okólnej 12, 
f) sprzedaŜy lokali mieszkalnych  stanowiących własność Gminy Miejskiej dla   
    najemców, tj. lokali nr 13 i 17 poł. w budynku przy ul. Piastowskiej 2, 
g) sprzedaŜy lokali mieszkalnych  stanowiących własność Gminy Miejskiej dla        
    najemców, tj.  lokali nr 5,11,14 i 20 poł. w budynku przy ul. Piastowskiej 6, 
h) sprzedaŜy lokali mieszkalnych  stanowiących własność Gminy Miejskiej dla 
najemców, tj.  lokali nr 6 i 8 poł. w budynku przy ul. Tysiąclecia 14, 
i) sprzedaŜy lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Miejskiej dla najemców,        
   tj. lokalu nr 10 poł. w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 30 
j)  sprzedaŜy lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miejskiej dla najemców,     
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    tj. lokali nr 3 i 6 poł. w budynku przy ul. Chrobrego 5, 
k) sprzedaŜy lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Miejskiej w drodze     
    przetargu  nieograniczonego, tj. lokalu nr 5 poł. w budynku przy ul. Tysiąclecia 16, 
l)  sprzedaŜy lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Miejskiej w drodze  
    przetargu nieograniczonego, tj. lokalu nr 3 poł. w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 10, 
ł) sprzedaŜy w drodze przetargu nieruchomości połoŜonych w Nowym Mieście   
   Lubawskim przy ul. 3 Maja i Kościuszki stanowiących własność Gminy Miejskiej, 
m) sprzedaŜy w drodze przetargu nieruchomości połoŜonej przy ulicy Jagiellońskiej w  
     Nowym  Mieście Lubawskim stanowiącej własność Gminy Miejskiej, 
n) sprzedaŜy w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej połoŜonej przy ulicy  
    Jagiellońskiej w Nowym Mieście Lubawskim stanowiącej własność Gminy Miejskiej, 
o) sprzedaŜy w drodze przetargu nieruchomości zabudowanych połoŜonych przy ulicy  
    Jagiellońskiej w Nowym Mieście Lubawskim stanowiącej własność Gminy Miejskiej, 
p) sprzedaŜy w drodze przetargu nieruchomości połoŜonej w Nowym Mieście Lubawskim  
     przy ulicy Wojska Polskiego stanowiącej własność Gminy Miejskiej, 
r) oddania w uŜytkowanie wieczyste działki gruntu poł. przy ul. Piastowskiej w Nowym  
    Mieście Lubawskim, stanowiącej własność Gminy Miejskiej. 

9. Podjęcie uchwał z zakresu oświaty w sprawie: 
a) wprowadzenia Regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla 

nauczycieli ze środków specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno – 
wychowawcze, 

b) ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, 
za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników 
wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składach osobowych stałych komisji Rady  
      Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia przewodniczącego rady miejskiej do  
      dokonywania czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec burmistrza miasta. 
13.Zakończenie sesji. 
 
Przebieg posiedzenia: 
 

Ad. pkt. 1 
Otwarcia posiedzenia zwołanego na wniosek Burmistrza dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej – G. Chętnicki.  

 Z kolei po odczytaniu przez Przewodniczącego Rady Miejskiej  roty ślubowania 
obecny na sesji radny – R. Kordalski złoŜył ślubowanie wypowiadając słowo ślubuję. 
 

Ad.pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki  na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe  
w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc jest  odpowiednie guorum, aby obrady były 
prawomocne. 
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Ad. pkt. 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki  na sekretarza obrad zaproponował  radną 
Alinę Śmiechowską .Rada Miejska przy 14 głosach „za” i 1 wstrzymującym wybrała radną 
Alinę Śmiechowską na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki  wniósł o wprowadzenie do porządku obrad  
w pkt 12 : Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia przewodniczącego rady miejskiej do 
dokonywania czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec burmistrza miasta. 
Burmistrz Miasta – L. Grabowska 
jestem burmistrzem wybranym z woli mieszkańców. Część zadań kadrowych wobec mnie 
musi wykonywać p. przewodniczący Rady jak : udzielenie urlopu, podpisanie delegacji 
słuŜbowej czy reprezentowanie przed róŜnymi organami kiedy zajdzie potrzeba. W związku z 
tym potrzebne jest upowaŜnienie przewodniczącego do pełnienia funkcji kadrowej w imieniu 
Rady jako pracodawcy. 
Rada Miejska jednomyślnie ( przy 15 „za”)  wprowadziła powyŜszą zmianę do porządku 
obrad. 
Radny – M. Łydziński  
wniósł o wprowadzenie do porządku obrad: 
- w pkt. 7 – Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych, 
- w pkt. 8  - Zapytania i wolne wnioski. 

Burmistrz Miasta – L. Grabowska 
sesje odbywają się na wniosek przewodniczącego i teŜ mogą odbywać się na wniosek 
burmistrza. Ta sesja odbywa się na wniosek burmistrza i  uwaŜam, Ŝe w porządku interpelacje 
i wnioski radnych są dobrze ujęte. Natomiast nie zgadzam się na zapytania i wolne wnioski. 
Były komisje, mamy tyle moŜliwości zadawania pytań o róŜne sprawy. Jeśli będę  w stanie 
odpowiedzieć ad hock na interpelacje i wnioski to odpowiem, a jeśli nie to odpowiem na 
piśmie za 2 tygodnie, Ŝeby nie popełnić błędu. 
Przewodn. RM – G. Chętnicki  poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 
punktu: Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
Rada Miejska przy 9 głosach „za” i 6 wstrzymujących się  wprowadziła powyŜszą zmianę do 
porządku obrad. 
Z-ca Burmistrza – J. Blank 
p. Burmistrz wyraziła swoja wolę i nie ma potrzeby wprowadzenia  dodatkowego punktu do 
porządku obrad. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki przedstawił porządek obrad XLIII-ciej 
sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

Ad. pkt. 5 
Protokół z XLII-giej  sesji Rady Miejskiej był wyłoŜony do wglądu w Referacie 
Organizacyjnym Urzędu Miejskiego, jak równieŜ przed sesją, a radni mieli moŜliwość  
zapoznania się z ich treścią. Protokóły z XLII-giej  sesji Rady Miejskiej został przez Radę 
Miejską  przyjęty jednomyślnie ( przy 15 „za”). 

 
Ad. pkt. 6 

 Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym  
przedstawił Burmistrza Miasta – L. Grabowska. 

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami  od 26 września 
2005 r. do 13 kwietnia 2006 r. oraz o wydanych zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta 
Lubawskiego  , a takŜe sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym od 
13 do 25  kwietnia 2006 r. stanowią Zał. Nr 2-3 do protokołu. 
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Radny – M. Łydziński 
przed chwilą wysłuchaliśmy sprawozdania p. Burmistrz za okres niefunkcjonowania Rady 
Miejskiej, czyli od ustąpienia poprzedniej Rady do dziś. Oprócz działań podejmowanych 
przez p. Burmistrz, które moŜna uznać za pozytywne miały miejsce równieŜ takie, które 
trzeba uznać za negatywne, wręcz szkodliwe. Jednym z takich działań, które p. Burmistrz 
podjęła, to było dokonywanie przetargów na miejskie lokale uŜytkowe. Dziwnym jest, Ŝe p. 
Burmistrz zajęła się ta sprawą tuŜ po referendum lokalnym. Dlaczego wcześniej nie został 
podjęty ten temat. MoŜna równieŜ zadać pytanie dlaczego nie później. Akurat wtedy, kiedy 
nie funkcjonowała Rada Miejska. Jest to dosyć znamienne. Aby doszukać się przyczyn 
sięgniemy do oświadczenia Prawa i Sprawiedliwości w swoim Biuletynie Informacyjnym. 
Przewodn. RM – G. Chętnicki 
obecnie mówimy o sprawozdaniu międzysesyjnym burmistrza tzn. od 13.04. br. a przetargi 
były wcześniej. Pani Burmistrz przedstawiła sprawozdanie  z działalności międzysesyjnej 
naszej Rady, więc nie rozumiem tego pytania. 
Radny – M. Łydziński 
jest to okres działania, do którego Rada ma prawo ustosunkować się. 
Przewodn. RM – G. Chętnicki 
tak, ale nie na dzisiejszej sesji. 
 Radny – M. Łydziński 
czy pan przewodniczący odbiera mi glos ? 

Przewodn. RM – G. Chętnicki 
Tak, w tej sprawie tak. 

Ad. pkt. 7 
Na początku tego punktu porządku obrad głos zabrała – Burmistrz Miasta – L. 

Grabowska stwierdzając: wśród nas jest bardzo ciekawa postać zasługująca na uwagę , na 
podziw. Jest to pan Rafał Kitowski. Czekałam na moment  kiedy w obecności całej Rady będę 
mogła podziękować panu za wyczyn pana – jazdę rowerem dookoła Europy. Wszyscy panu 
gratulowali i dziękowali. Ja czułam się osamotniona i czekałam na dzisiejszy dzień kiedy 
będę miała Radę  przy sobie. Daliśmy drobny zadatek na chęć wyjazdu wówczas dookoła 
Europy. Natomiast teraz pan mówi o nowym swoim planowanym wyczynie – wyprawie 
dookoła Skandynawii. Chciałam powiedzieć w obecności Rady, Ŝe postanowiłam wesprzeć 
ten wyjazd i umoŜliwi ć panu zakup tego co jest niezbędne. Nie jest to duŜa kwota. 
Wprawdzie nie jest pan mieszkańcem naszego miasta, ale bardzo blisko i chodzi pan naszymi 
chodnikami. Chciałam w związku z tym wręczyć panu aplauz nowomiejski, który przyznaje 
się takim osobom właśnie jak pan. Takim osobom, które potem mogą się znaleźć w ksiąŜce 
jak Ludzie Ziemi Nowomiejskiej. śyczę, Ŝeby nie zatracił pan w sobie ducha, Ŝeby pan ciągnął 
jak najdalej. śeby wśród obcych promował nasze barwy, nasze miasto, uczył się od tamtych 
wszystkiego co moŜna się od nich nauczyć i Ŝeby bezpiecznie mógł pan powrócić, abyśmy 
znowu mogli cieszyć się z pana. 
Z kolei p. Burmistrz Miasta wręczyła p. Kitowskiemu dyplom dziękując, gratulując i 
zapewniając, Ŝe będziemy pomagać równieŜ w następnych wyczynach. 

Z  kolei głos zabrał Przewodniczący RM – G. Chętnicki stwierdzając: dzisiejszej sesji 
głównym przedmiotem obrad  jest podjęcie uchwał, które zostały omówione i 
przedyskutowane na wspólnym posiedzeniu komisji. W związku z tym zwracam się do pań i 
panów radnych, aby zapytania były sformułowane w sposób zwięzły , rzeczowy i nie miały 
jakiegokolwiek komentarza. PoniewaŜ pojawiły się pewne niejasności, wątpliwości co do 
zadań i działania rady zwołuję na dzień 5.V.br wspólne posiedzenie komisji w celu uzyskania 
niezbędnych wyjaśnień od pani Burmistrz, pana Burmistrza, pana Mecenasa i p. Skarbnik. 
Ponadto zwracam się z gorącym apelem o ile zapytania nie dotyczą nagłych, nie cierpiących 
zwłoki wyjaśnień, a udzielona odpowiedź w terminie późniejszym nie wpłynie na jej treść, to 
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proszę o wstrzymanie się w dniu dzisiejszym ze względu na duŜą ilość podejmowanych 
uchwał , a z zapytaniem moŜna zwrócić się na wspólnym posiedzeniu komisji.   
Radny – M. Łydziński 
1) zapytał kto zwołuje sesje Rady Miejskiej, czy pan przewodniczący Rady Miejskiej czy 
pani Burmistrz? Kto ustala porządek obrad i jakie są procedury wnoszenia porządku obrad ? 
W statucie gminy Nowe Miasto Lubawskie w § 20 ust.3 czytamy, Ŝe sesje zwołuje  
przewodniczący. Natomiast w § 29 ust.1 czytamy, Ŝe przewodniczący obrad przyjmuje 
ewentualnie wnioski o zmianę porządku obrad. 
2) zapytał o przyczyny odwołania ze stanowiska dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji – p. 
Zasępy. 
3) Uzyskałem informację, Ŝe Gminne Centrum Informacji blokuje pewne strony internetowe, 
a dotyczy to ostatnio blokady Tygodnika Nowomiejskiego. W związku z tym oczekuję 
wyjaśnienia  czy są to działania celowe i przez kogo inicjowane. UwaŜam, Ŝe jest 
niedopuszczalne Ŝeby w GCI, dostępnym dla kaŜdego, blokować jedną ze stron 
informacyjnych dostarczających informacji na temat Nowego Miasta Lubawskiego. 
4) w imieniu wyborców zapytał czy w tym roku zostaną wykonane podjazdy do posesji przy 
ul. Narutowicza. 
5) na wniosek wyborców chciałbym zapytać odnośnie  zatrudniania pracowników w Szkole 
Podstawowej. Art. 6 ustawy o pracownikach samorządowych  mówi: MałŜonkowie oraz 
osoby pozostające ze sobą w stosunku pokrewieństwa do drugiego stopnia lub w stosunku 
powinowactwa do pierwszego stopnia i przysposobienia, opieki lub kurateli nie mogą być 
zatrudnieni u pracodawców samorządowych, jeŜeli powstały między tymi osobami stosunek  
bezpośredniej podległości słuŜbowej. O ile wiem , p. dyrektor w Szkole Podstawowej 
zatrudnia osoby pozostające w sprzeczności z cytowanym przeze mnie artykułem. 
Przewodn. RM – G. Chętnicki 
jeśli wyborcy z ul. Narutowicza są pana wyborcami to ja panu gratuluję. JeŜeli pan Jankowski 
złoŜył do mnie  pismo, a pan informuje mnie o tym, to czegoś tu nie rozumiem. Pismo o tych 
problemach, które pan poruszył odnośnie ul. Narutowicza oraz spraw szkolnych doręczył mi 
przed sesją p. Piotr Jankowski, a pan to odczytuje, więc teraz nie wiem czy ja mam pani 
Burmistrz to przekazać do wyjaśnienia czy po prostu pan Jankowski będzie kaŜdemu 
radnemu z osobna wręczał, Ŝeby radni czytali. 
Burmistrz Miasta – L. Grabowska 
jako, Ŝe pytań było wiele pragnę zapewnić pana Przewodniczącego i Wysoką Radę, Ŝe 
odpowiedzi będą udzielone w ustawowym terminie. 
Radna – L. Karczyńska 
odczytała wniosek w sprawie przeprowadzenia kanalizacji na Oś. Marianowo składając na 
ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej – G. Chętnickiego z prośbą o przekazanie do 
realizacji. Wniosek na piśmie stanowi Zał. Nr 4 do protokołu. 
Radny – R. Kordalski 
1)odnosząc się do Specjalnej Strefy Ekonomicznej zapytał Z-cy Burmistrza czy ma 100% 
zapewnienia p. Szynaki, Ŝe ten w najbliŜszym czasie rozpocznie budowę fabryki. Czy pan 
Szynaka złoŜył  pisemną deklarację odnośnie budowy? Z tego co wiem to pan Szynaka ma 
juŜ 4 zakłady i fabrykę w Olsztynie i jak na razie nie ma zamiaru dalej inwestować.  
2) zapytał kto wygrał konkurs na projekt fontanny? Jaki będzie koszt jej budowy ? Kto za to 
zapłaci Miejski Zakład Komunalny czy Urząd Miejski? 
Z-ca Burmistrza – J. Blank 
Jeśli chodzi o strefę to na wspólnym posiedzeniu komisji omawialiśmy zagadnienie z nią 
związane. To o czym radny mówi są to kompetencje nie Burmistrza, ale decyzje Zarządu  
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Warmińsko-Mazurskiego Strefy Ekonomicznej. Nie mamy wpływu na to z kim strefa i w 
jakiej procedurze podpisze umowę. 
Burmistrz- L. Grabowska 
odnośnie fontanny konkurs był ogłoszony, ale Ŝaden artysta nie przedstawił swojego projektu. 
Wygrali nasi pracownicy, którzy społecznie wykonywali projekt. Zrobił to p. Frydlewicz 
łącznie z naszymi inŜynierami. Jest to projekt bardzo prosty w swojej treści, a jakŜe 
wymowny. Pompę mam dostać od pana Kordalskiego. Co najwyŜej będzie potrzebna dysza 5-
6 ramienna, która niewiele kosztuje. Za roboty płaci p. Wilbrandt, dzięki którego 
zaangaŜowaniu roboty szybko przebiegają. Za materiały natomiast będzie płacił Urząd. Koszt 
będzie niewielki, a poŜytek dla społeczeństwa – znaczny. 
Przewodn. RM – G. Chętnicki 
chciałbym prosić p. Podkomorzego jeśli chce wypowiedzi nagrywać, to proszę bez 
jakiegokolwiek  komentarza do spraw omawianych na sesji. 
G. Podkomorzy 
na jakiej podstawie pan o to wnosi? 

Przewodn. RM – G. Chętnicki 
wnoszę, gdyŜ pana uwagi przeszkadzają w powadze prowadzenia sesji. Proszę nie zabierać 
głosu, gdyŜ nie udzieliłem panu głosu. 

Ad. pkt. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki po odczytaniu poddał pod głosowanie  
projekty uchwał w sprawie: 
 
a) przystąpienia Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie do spółki Warmińsko – 

Mazurska Specjalna Strefa Ekonomiczna S.A. , 
b)  przystąpienia do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego miasta,  
c)  pozbawienia ul. Mszanowskiej kategorii drogi gminnej, 
d) sprzedaŜy lokali mieszkalnych  stanowiących własność Gminy Miejskiej dla    
    najemców, tj.  lokali nr 8 i 18 poł. w budynku przy ul. Działyńskich 19, 
e)  sprzedaŜy lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miejskiej dla najemców,  
     tj.  
     - lokalu nr 26 poł. w budynku przy ul. Szkolnej 2, 
     - lokalu nr 2 poł. w budynku przy ul. Tysiąclecia 15, 
     - lokalu nr 4 poł. w budynku przy ul. Tysiąclecia 18, 
     - lokalu nr 9 poł. w budynku przy ul. Okólnej 12, 
f) sprzedaŜy lokali mieszkalnych  stanowiących własność Gminy Miejskiej dla   
    najemców, tj.  
     lokali nr 13 i 17 poł. w budynku przy ul. Piastowskiej 2, 
g) sprzedaŜy lokali mieszkalnych  stanowiących własność Gminy Miejskiej dla        
    najemców, tj.  lokali nr 5,11,14 i 20 poł. w budynku przy ul. Piastowskiej 6, 
h) sprzedaŜy lokali mieszkalnych  stanowiących własność Gminy Miejskiej dla 
najemców, tj.  lokali nr 6 i 8 poł. w budynku przy ul. Tysiąclecia 14, 
i) sprzedaŜy lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Miejskiej dla najemców,        
   tj. lokalu nr 10 poł. w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 30 
j)  sprzedaŜy lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miejskiej dla najemców,     
    tj. lokali nr 3 i 6 poł. w budynku przy ul. Chrobrego 5, 
k) sprzedaŜy lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Miejskiej w drodze     
    przetargu  nieograniczonego, tj. lokalu nr 5 poł. w budynku przy ul. Tysiąclecia 16, 
l)  sprzedaŜy lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Miejskiej w drodze  
    przetargu nieograniczonego, tj. lokalu nr 3 poł. w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 10, 
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ł) sprzedaŜy w drodze przetargu nieruchomości połoŜonych w Nowym Mieście   
   Lubawskim przy ul. 3 Maja i Kościuszki stanowiących własność Gminy Miejskiej, 
m) sprzedaŜy w drodze przetargu nieruchomości połoŜonej przy ulicy Jagiellońskiej w  
     Nowym  Mieście Lubawskim stanowiącej własność Gminy Miejskiej, 
n) sprzedaŜy w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej połoŜonej przy ulicy  
    Jagiellońskiej w Nowym Mieście Lubawskim stanowiącej własność Gminy Miejskiej, 
o) sprzedaŜy w drodze przetargu nieruchomości zabudowanych połoŜonych przy ulicy  
    Jagiellońskiej w Nowym Mieście Lubawskim stanowiącej własność Gminy Miejskiej, 
p) sprzedaŜy w drodze przetargu nieruchomości połoŜonej w Nowym Mieście Lubawskim  
     przy ulicy Wojska Polskiego stanowiącej własność Gminy Miejskiej, 
r) oddania w uŜytkowanie wieczyste działki gruntu poł. przy ul. Piastowskiej w Nowym  
    Mieście Lubawskim, stanowiącej własność Gminy Miejskiej. 

       Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 głosach „za”) podjęła uchwały w sprawach, o 
których mowa w ppkt. a-l) , m-o i r oraz przy 14 głosach „za” i 1 wstrzymującym – w ppkt. ł i 
p. 
Uchwały Nr XLIII/305- 322/ 06 stanowią Zał. Nr 5-22 do protokołu. 

 
 

Ad. pkt. 9 
Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki po odczytaniu poddał pod głosowanie  
projekty uchwał z zakresu oświaty w sprawie: 
  

a) wprowadzenia Regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla 
nauczycieli ze środków specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno – 
wychowawcze, 

      b) ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki  
    przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego,  
    za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników     
    wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania  
    wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

Radny – M. Łydziński 
poniewaŜ traci moc uchwała z 2003 r. chciałbym się dowiedzieć czym róŜni się od tej i z 
czego wynikają zmiany? 
Burmistrz – L. Grabowska 
zmieniają  się stawki. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 głosach „za”) podjęła uchwały w powyŜszych sprawach. 
Uchwały Nr XLIII/323- 324/ 06 stanowią Zał. Nr 23-24 do protokołu. 

 
Ad. pkt. 10 

  
Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki po odczytaniu poddał pod głosowanie  

projekt uchwały w sprawie powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 głosach „za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała Nr XLIII/ 325/ 06 stanowi Zał. Nr 25 do protokołu. 

Ad.pkt.11 
Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki po odczytaniu poddał pod głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie zmian w składach osobowych stałych komisji Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście Lubawskim. 
Rada Miejska jednomyślnie przy 14 głosach „za” i 1 wstrzymującym  podjęła uchwałę w 
powyŜszej sprawie. 
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Uchwała Nr XLIII/ 326/ 06 stanowi Zał. Nr 26 do protokołu. 
 

Ad.pkt.12 

Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki po odczytaniu poddał pod głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie  upowaŜnienia przewodniczącego rady miejskiej do  dokonywania 
czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec burmistrza miasta. 

Rada Miejska jednomyślnie przy 13 głosach „za” i 2 wstrzymujących  podjęła uchwałę w 
powyŜszej sprawie. 

Uchwała Nr XLIII/ 327/ 06 stanowi Zał. Nr 27 do protokołu. 
Ad. pkt.13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki 
zamknął obrady XLIII-ciej sesji Rady Miejskiej. 

 
 

Sekretarz obrad:                                                                              Przewodniczący 
                                                                                                        Rady Miejskiej 
Alina Śmiechowska 
                                                                                                         /Grzegorz Chętnicki/ 
 


